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Aan de leden van de raad van de gemeente Noardeast-Fryslân 
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Ons kenmerk: 
 

2025-146988 
 

Behandeld door: H.S. Veenstra 
E-mailadres: h.veenstra2@noardeast-

fryslan.nl 
Datum: 3 juni 2025 
  

Geachte raad, 
 
Op 5 maart 2025 heeft de gemeenteraad en het college van burgemeester en wethouders een brief 
ontvangen van Stichting Arlanta. Uw raad heeft deze brief in handen van het college gesteld ter afdoening. 
Via deze brief wil het college uw raad graag informeren over de verzonden reactie. 
 
Stichting Arlanta heeft met een schrijven de gemeenteraad en college van burgemeester en wethouders van 
de gemeente Noardeast- Fryslân geïnformeerd over het ondertekenen van een intentieverklaring tussen de 
medezeggenschapsraden van CBS ’t Oegh, CBS op de Hoogte en Stichting Arlanta. Met deze verklaring 
spreken de hiervoor genoemde partijen de intentie uit om gezamenlijk te werken aan de realisatie van een 
regioschool voor de Noordoosthoek van de gemeente Noardeast- Fryslân. 
 
Stichting Arlanta vertrouwt erop dat de gemeenteraad en het college van burgemeester en wethouders van 
de gemeente Noardeast- Fryslân Stichting Arlanta steunt om een structurele oplossing te realiseren die past 
bij de behoeften van de noordoosthoek. Zij geven daarbij aan dat het noodzakelijk is om de eerder 
gereserveerde middelen voor nieuwbouw van CBS ’t Oegh en de in het concept geactualiseerde integraal 
huisvestingsplan (IHP) van 2025 gereserveerde middelen voor nieuwbouw van CBS Op de Hoogte worden 
samengevoegd. Het IHP is een meerjaren planning voor verwachte investeringen in onderwijshuisvesting.  
 
Het concept geactualiseerde IHP van 2025 wordt deze raadsperiode niet meer voor besluitvorming voorgelegd 
aan de gemeenteraad. De berekende bouwkosten zijn niet meer actueel. Daarnaast is er nader onderzoek 
nodig naar hoe er omgegaan moet worden met beleid rondom kinderopvang, restwaarde en langere 
afschrijftermijnen voor nieuwe schoolgebouwen. 
 
Stichting Arlanta heeft via het jaarlijks vast te stellen onderwijshuisvestingsplan (OHP) voor 2026 een aanvraag 
gedaan voor gezamenlijke financiële middelen voor nieuwbouw van CBS ’t Oegh en CBS op de Hoogte. Deze 
aanvraag is in behandeling genomen. Het OHP is een jaarlijks plan voor investeringen in onderwijshuisvesting 
dat door het college wordt vastgesteld. Het college van burgemeester en wethouders stelt volgens agenda het 
onderwijshuisvestingsplan 2026 vast in november 2025.  
 
Vervolgens zal de gemeenteraad een besluit nemen in december 2025 over het toekennen van financiële 
middelen. Afhankelijk van het besluit dat de gemeenteraad neemt zou eventueel kunnen worden ingestemd 
met het verzoek van Stichting Arlanta om de financiële middelen voor ’t Oegh en Op de hoogte samen te 
voegen  
 
Hoogachtend, 
  
Namens het college van burgemeester en wethouders van Noardeast-Fryslân,  
 
 
H.J.C.M. Verbunt, MBA     mr. J.G. Kramer  
Secretaris      Burgemeester 


